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Opening en vaststelling agenda  

Eén lid is afwezig en één lid woont de vergadering middels Skype bij tot 12:15 

uur. De overige vijfleden zijn aanwezig evenals de algemeen secretaris, drie 

medewerkers en de communicatieadviseur van het NCad.  

 

Mededelingen 

 

Nieuw NCad lid Monique Janssens 

De voorzitter heet het nieuwe NCad lid Monique Janssens van harte welkom, 

waarna zij zichzelf kort introduceert. Zij zal met haar expertise vraagstukken 

vooral vanuit ethisch perspectief benaderen.  

 

Werkzaamheden en bijeenkomsten die mogelijk kunnen raken aan de 

werkzaamheden van het NCad 

Jan-Bas geeft aan te zijn benaderd door de verantwoordelijke beleidsmedewerker 

van het ministerie van OC&W inzake de publicatie van het KNAW-rapport over het 

belang van dierproeven en mogelijkheden tot vermindering daarvan in 

wetenschappelijk onderzoek. 

Een journalist van ScienceGuide heeft Herman benaderd commentaar te geven op 

het bovengenoemde rapport van de KNAW. Dit interview zal nog plaatsvinden. 

 

Nadere invulling profiel nieuwe voorzitter NCad 

Eén van de NCad leden licht toe waarom het van belang is om het profiel van de 

nieuw te kiezen voorzitter van het NCad nog eens tegen het licht te houden.  

Als belangrijkste criteria voor de selectie van de nieuwe voorzitter worden 

genoemd: politiek bestuurlijk gevoelig, affiniteit met het onderwerp, verbindend, 

commitment, en statuur. Het uiteindelijke selectie- of draagvlakgesprek zal 

plaatsvinden met het gehele NCad. 

 

 

TPI gerelateerd 

 

Communicatie KNAW rapport 

De voorzitter geeft een toelichting op het proces voorafgaand aan het uiteindelijke 

nieuwsbericht van het NCad dat over het KNAW rapport op de website is 

geplaatst. Tot nu toe is er één reactie van een journalist hierover binnengekomen, 

echter een NCad lid verwacht dat meer reacties zullen komen. De vraag ligt voor 

welke rol het NCad neemt inzake nieuwe streefbeelden. Het is wenselijk een 

gesprek hierover te hebben met de programmaleider van TPI waarbij de in het 

verleden afgesproken rolverdeling met betrekking tot streefbeelden wordt 
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herbevestigd. Het dient voor de wetenschappelijke wereld helder te zijn wie 

waarvoor aan de lat staat. Het blijkt namelijk uit de reacties die verschillende 

NCad leden uit het veld krijgen, dat deze rolverdeling momenteel onduidelijk is.  

Het is van belang dat het NCad het concept streefbeelden ook internationaal 

verspreid. Het concept is als zodanig namelijk zeer vernieuwend in de 

wetenschappelijke wereld. 

Er dient onderzocht te worden hoe we in gezamenlijkheid met TPI op het gebied 

van streefbeelden verder komen. De algemeen secretaris zal dit onderwerp tijdens 

het reguliere overleg met het beleid van LNV en TPI bespreken.  

 

Streefbeeld Cardiovasculair 

Het verantwoordelijke NCad lid geeft een toelichting op de stand van zaken. 

Inmiddels heeft een gesprek plaatsgevonden met een expert op cardiovasculaire 

gebied, die erg enthousiast is om streefbeelden op te starten. Afgesproken is om 

met nog twee andere experts op korte termijn een overleg te plannen en te 

bekijken hoe verder draagvlak kan worden gecreëerd en welke afbakening 

noodzakelijk is binnen het domein. Tevens dienen het tijdspad en de 

samenstelling van de uiteindelijke werkgroep helder te zijn. 

 

Streefbeeld Onderwijs 

In de Stuurgroep Onderwijs, Onderzoek & Valorisatie van de VSNU zal in 

september door de betreffende expert het voorstel worden behandeld zoals in de 

twee vorige vergaderingen is aangegeven.  

De NFU heeft op decaanniveau besloten een streefbeeld op postacademisch 

gebied te ontwikkelen. Er wordt vanuit het ondersteunend bureau bekeken op 

welke wijze het nuttig is iemand vanuit de VSNU en NFU uit te nodigen voor een 

volgende NCad vergadering. 

 

RIVM heeft enige tijd geleden in opdracht van het ministerie van LNV de Agenda 

proefdiervrije innovaties in het regulatoire veld opgesteld dat onderdeel uitmaakt 

van de Transitie Proefdiervrije Innovatie. In het weer op te starten regulier 

overleg op beleidsniveau zal de status van deze agenda worden nagevraagd. 

 

Visual van de notitie over streefbeelden. 

De communicatieadviseur geeft een toelichting op de visual die voorligt. Het NCad 

is over het resultaat erg enthousiast en de visual wordt vastgesteld met enkele 

kleine aanvullingen die NCad-leden in de vergadering naar voren brachten. 

Er zal bekeken worden door het ondersteunend bureau of ook TPI deze visual 

omarmt. 

 

 

Implementatieplan 

Een medewerker van het NCad licht het agendapunt toe en verwijst naar de 

actiepunten die zijn vermeld in het implementatieplan dat in de vorige 

vergadering is besproken. 

Het NCad wil met het implementatieplan in gedachten ook kijken naar eerder uit 

gegeven adviezen om te bepalen of hier nog inzichten uit voort komen waarmet 

een (kleine) aanpassing  een implementatie bevorderend effect kan worden 

bereikt in het werkveld . Als pilot zal voor drie eerdere adviezen bekeken worden 

of er nog quick wins zijn om de implementatie te versterken.  
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Jubileumsymposium 

Het voorliggend voorstel wordt bediscussieerd. Het NCad is het eens met de 

gekozen opzet waarbij het van belang is dat de toonzetting van het symposium 

positief en inspirerend is. Daarbij worden een aantal potentiele sprekers genoemd 

die interessante bijdragen zouden kunnen leveren aan het symposium. De 

voorzitter zal samen met een NCad-lid het programma nogmaals bekijken en 

aangeven welke aanvullende sprekers door het ondersteunend bureau benaderd 

kunnen worden. De uitkomsten van het symposium zouden wellicht een goed 

uitgangspunt vormen voor een volgend NCad-advies. 

 

 

Actielijst 

 

EUNCs bijeenkomst tweede helft van dit jaar 

De volgende NC bijeenkomst zou in Italië plaatsvinden. Er is echter nog niets 

vernomen van de betreffende contactpersoon. Het ondersteunend bureau zal 

uitzoeken wat de stand van zaken is omtrent de organisatie van de bijeenkomst 

en het Zweedse NC er aan herinneren dat zij contact met het Italiaanse NC maken 

en, waar nodig hulp bieden met de organisatie. 

 

Foetaal Kalfserum 

Voor het eind van dit jaar zal dit onderwerp worden afgerond met als resultaat 

een video, een ‘letter to the editor’ en een briefadvies.  

 

Harry Blom Beraad 

Het tweede Harry Blom Beraad zal niet meer in september kunnen plaatsvinden. 

Er zal nog een bericht over de enquête, die zou worden gehouden naar aanleiding 

van het eerste Harry Blom Beraad, in Biotechniek worden gepubliceerd. Tevens 

zullen de resultaten te zijner tijd in Biotechniek worden gepubliceerd, echter niet 

de enquête zelf. 

 

Cumulatief ongerief 

Tijdens het afgelopen FELASA-congres werd een workshop gehouden waar een 

aantal casussen werd behandeld die zeer goed aansluiten op de vragen waar het 

NCad zich momenteel over buigt. Deze workshops zullen ook in Nederland tijdens 

de IvD dag worden gegeven. Het ondersteunend Bureau neemt contact op met de 

betreffende organisatoren. 

 

WC 2020 

De wens wordt door het NCad geuit om tijdens het wereldcongres in 2020 een 

stand te bemensen. Vanuit het ondersteunend bureau zal worden bekeken, hoe 

dat, eventueel is samenwerking met TPI, kan worden gerealiseerd.  

 

 

Verslag vorige vergadering 

Na een enkele aanpassing wordt het verslag goedgekeurd. 

 

 

Rondvraag 

Geen inbreng 


